
Referat af Afd. 4’s bestyrelsesmøde d. 28. januar 2020 kl. 15.30 

Til stede var bestyrelsen og suppleant. 

 

Dagsorden: 

1. Vedligeholdelsesreglement 

2. Vedligeholdelsesbudget 2020 – 2039 

 

Ad 1: Bestyrelsen gennemgik Vedligeholdelsesreglementet nøje 

og besluttede, at der ikke var nogen ændringer, som skulle 

forelægges på afdelingsmødet i 2020! 

 

Ad 2: Bestyrelsen drøftede Vedligeholdelsesbudget 2020 – 2039, 

og der var enighed om, at dette skulle drøftes på Markvandringen 

i maj 2020, med henblik på, at få en mere ligelig fordeling af 

vedligeholdelsesudgifterne for afdelingen i perioden. Idet vi 

finder det urealistisk med huslejestigninger på ca. 37% og 38% 

indenfor få år. 

 

Mødet sluttede 16.45 

Glenn Leon Kure 

 


